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 ASSERBO GOLF CLUB 
 
 Referat fra bestyrelsesmøde 
 
Sted Mødelokale i Asserbo Golf Club 
 
Tid 5. april 2023 18:00 – 21:15 
 
Deltagere Peter Fredgaard (PF) Kim Nissen (KN) Hans-Otto Jørgensen (HOJ) 
 Carsten Klog (CK) Axel Bistrup (AB) Ida Bratting Kongsted (IBK) 
 Vibeke Lund (VL) Clubmanager Annie Christensen (AC) 
 
Afbud  
 
Referent VL 
 
 Dagsorden 

  
1. Godkendelse af seneste referat 
2. Økonomistatus 
3. Nyt fra sekretariatet 
4. Opfølgning handleplaner 2023 
5. Renovering af omklædning og indgangsparti - oplæg 
6. Flex greenfeepriser 2023 
7. Robotterne kommer - strategi for AGC 
8. Status baneråd 
9. Status fonde 
10. Eventuelt 
11. Næste mødedatoer 
 

 

1. Godkendelse af seneste referat 

Seneste referat var godkendt via mails.  
Bestyrelsen underskrev de seneste referater. 

2. Økonomistatus 

AC sender kvartalsregnskabet, når månedsafslutningen for marts er færdig efter d. 15. april. 

3. Nyt fra sekretariatet 

a. Forslag om nye juniormedlemskaber 
AC fremsatte forslag om kontingent for krudtuglerne på kr. 350, samt kr. 350- for et medlemskab for 
juniorer i juli måned med træning og spil på par-3 banen. Bestyrelse bakkede op om, at AC går videre 
med det. 
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b. Boldindsamling på rangen 
Da det kniber med at få nok frivillige til at være med til boldindsamlingen på rangen mandag aften, 
lægges funktionen ind under driften. 
 

c. Formand for introudvalget 
Der er endnu ikke fundet en ny formand for introudvalget. AC, PF og KN laver en liste over opgaverne i 
lyset af, at konceptet for 2023 er klar. Opgaverne kan evt. fordeles på flere hænder. 
 

d. Generel nyt 
Banen 
Sommergreens åbner torsdag 7. april sammen med 13. og 14. hul. Der åbnes for buggykørsel fra 13. 
april med de sædvanlige forbehold for, at banens tilstand tillader det. 
Der kan kun i begrænset omfang samles bolde på rangen (fordi den er våd, stejl og glat), men det gøres i 
det omfang, det er muligt. Når boldsamlingen er genoptaget 100%, skiftes alle træningsboldene ud med  
nye bolde. 
Der er blevet nusset om greens med singleklipning og gødning, og der eftersås på de steder, hvor der er 
skader efter dollarspot så snart, det giver mening – jorden skal være 11 grader, for at frøene spirer. 
 
Følg nyhederne om banen på https://www.agc.dk/banen/keepers-corner/ 
 
Det nye hold på greenkeepergården er kommet godt i gang. De kommer alle godt ud af det med 
hinanden og humøret er højt. 
 
Jackie er sygemeldt på grund af en operation, men han glæder sig til at komme på banen igen i starten 
af maj. Alfred er den sidste af årets sommerfugle. Han startede 1. april. 
 
Andri deltager i banerådsmødet d. 19. april. 
 
Medlemmer, shop og træning 
I shoppen er varerne kommet hjem, pakket ud og er på plads. 
 
Trænernes kalendere er åbnet og de er godt booket op.  
Den nye Proelev får øvet sig på at undervise og starter formelt med ansvaret for apriludgaven af 
introduktionsforløbet. Sammen med Andreas tager han vare på forårets Golf Gavner-hold, der har 
oplevet virkelig god tilslutning med foreløbig omkring 20 deltagere. 
 
Vinni er tilbage på kontoret 4 dage om ugen. 
 
Restauranten 
Der er fuld fart på restaurantparret. De er glade, har travlt og er tilfredse. 
De har gjort sig de første erfaringer med at blive løbet lidt over ende af golffolkene, dels til 
søndagsfrokosten efter generalforsamlingen, men også om eftermiddagen efter seniorklubbens 
åbningsmatch. De er gode til at tage de hektiske stunder med et smil. 
 
Andre ting 
Golfspilleren i centrums gæsteundersøgelser starter fra 1. april. Første medlemsundersøgelse sendes ud 
midt i maj. 
Affaldssortering – sorteringsstationerne er på plads omkring klubhuset og ved hytten. AGC modtager 
ekstra containere til sortering i containergården løbet af de kommende uger. 
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Teeboxen er kommet! Der var et par spændende timer med kaos, panik og uorden, men nu står den der. 
Den skal rengøres og males indvendig og, der skal nusses lidt omkring den med finish og stakit, før den 
er klar til brug.  
 

4. Opfølgning handleplaner 2023 

Status på handleplaner er opdateret og  ligger  dropbox. PF opfordrede til at hvert enkelt 
bestyrelsesmedlem følger op på de områder, som han/hun er ansvarlig for. 
 
Angående kommunikation oplever KN stadig, at få bemærkningen ’Vi får aldrig noget at vide’ på trods 
af, at der er udsendt 24 nyhedsbreve og lavet 150 opslag på facebook i 2022. AC laver en info-guide, 
som henviser til, hvor på hjemmesiden de enkelte oplysninger kan findes. 

5. Renovering af omklædning og indgangsparti - oplæg 

CK har udfærdiget et forslag til et nyt mødelokale, der strækker sig over halvdelen af hhv. dame og 
herreomklædningsrummene. Samtidig kunne omklædningsrummene renoveres. CK laver nyt overslag 
med realistiske priser og finansiering, som kan forelægges generalforsamlingen i 2024. IBK undersøger 
samtidig, om der er et fond, der kan søges til en hel eller delvis finansiering. 
 
Inspireret af tidligere modtaget forslag fra De grå Morgenmænd blev bestyrelsen forelagt et udkast til 
en ekstra indgang til shoppen fra parkeringspladsen. Det fik en blandet modtagelse. 

6. Flex greenfeepriser 2023 

AC forsøger at indføre forskellige greenfee priser afhængig af tiden på dagen, således at prisen sent på  
eftermiddag er billigere en midt på dagen. Erfaringen herfra bruges til at besluttet om ordningen skal 
gøres permanent. 
AC laver et oplæg markedsføring af AGC til seminariet. 

7. Robotterne kommer - strategi for AGC 

Der er sket en udvikling i brug af robotter til klipning af banen og boldindsamling. Bestyrelsen følger 
udviklingen nøje, så det kan tages i betragtning, næste gang en maskine skal udskiftes, hvilket dog ikke 
er tilfældet de kommende år. 

8. Status baneråd 

Der afholdes banerådsmøde 19. april. Banerådet fungerer godt med mange gode forslag. 
PF efterlyste resultatet af et teknisk hvid tee, AC drøfter det med banerådet. Et forslag forelægges 
bestyrelsen til næste møde med henblik på en godkendelse. 

9. Status fonde 

Der er kommet afslag fra Nationalpark Kongernes Sjælland ang. dræning af green ved hul 5 og 
afskrabning af jord ved 16. green. 
Der er kommet tilsagn fra DIF/DGI puljer på 26.000 til informationsskærme til vognporten. 
Der arbejdes stadig på, at få fondspenge til en sti til par-3 banen. 
Der arbejdes på, at få fondspenge til afholdelse af firvilligdagen i oktober. 
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10. Eventuelt 

KN har holdt godt møde med restauranten ang. samarbejdet mellem klub og restauranten ved 
kommende aktiviteter. Man blev enige om at informere hinanden om kommende arrangementer. 

Nicolaj kan evt. være behjælpelig med leje af telt og kontakt til musikkere. 

Restauranten planlægger at afholde Sankt Hans aften. 

De få besvarelser, som er indkommet af greenfeespillere i Golfspilleren i Centrum, har givet fine 
bedømmelser til restauranten. 

PF meldte på konstitueringsmødet efter generalforsamlingen, at han stopper som formand ved 
generalforsamlingen i 2024. Bestyrelsen vil indstille Kim Nissen til ny formand. 

11. Næste mødedatoer 

Bestyrelsesmøde onsdag 21-6-2023 kl 18:00 

Bestyrelsesmøde torsdag 17-8-2023 kl 18:00 

Tin cup lørdag 23-9-2023 

Bestyrelsesmøde tirsdag 24-10-2023 kl 18:00 

Bestyrelsesseminar fredag, lørdag 17 og 18 -11-2023 kl 18:00 

Julefrokost fredag 15-12-2023 kl 13:00 

 

       

  
Peter Fredgaard Kim Nissen 

 
Hans-Otto Jørgensen  

Formand 
 

Næstformand 
 

Hon. Kasserer 
 

       

 
Carsten Klog 

 
Axel Bistrup 

 
Ida Bratting Kongsted        

 
Vibeke Lund 
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Sekretær 

   

 

 

 


